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   Dato:8. maj 2012

Til

Folketinget - Skatteudvalget

L 122 - Forslag til Lov om ændring af lov om registrering af køretø-
jer, registreringsafgiftsloven og love om energiafgifter (Hæftelse m.v. 
for registreringsafgift, justering af priser for registrering m.v. af køretøjer, 
regler om nummerpladeoperatører og teknisk justering af energiafgifter).

Hermed svar på spørgsmål nr. 15 af 8. maj 2012. Spørgsmålet er stillet ef-
ter ønske fra Torsten Schack (V).

Thor Möger Pedersen

           / Lene Skov Henningsen

Spørgsmål 15:

Skatteudvalget 2011-12
L 122 , endeligt svar på spørgsmål 15
Offentligt



Side 2

Når SF’s ordfører under 1. behandlingen af lovforslaget sagde, "Men det er rigtigt, at der er 
et provenu, men det er et relativt begrænset provenu, og for mig at se er det helt rimeligt, at 
vi nu laver en indeksering af det her. Priserne for registrering af køretøjer og for nummer-
plader hæves samlet set med lidt mere end den almindelige prisudvikling, men det er jo 
netop også det, som ligger fast; men der er altså også stor forskel på det, netop i og med at 
ønskenummerpladerne bliver relativt dyrere, fordi de ikke har været reguleret siden 1992, 
og der er altså også, som flere har været inde på, steder, hvor der faktisk bliver lettet.", 
hvorfor vil ministeren da ikke også indeksere boligskatterne?

Svar på spørgsmål 15:

Det fremgår af Regeringsgrundlaget, at regeringen vil holde boligskatterne i ro i indevæ-
rende valgperiode.


